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Eladó Építési telek, 825 m2 telek, Kéthely
6 500 000 Ft ( ~16 832 € )

Kéthely egyik csendes utcájában építési telek eladó!

Adatlap sorszáma: #696900134

Építés éve: 0

Kilátás: Városra néző

Villany: Vezeték a telek előtt

Víz: Vízvezeték a telek előtt

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Csatorna az utcában

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok egy építési telket, Kéthely egyik csendes utcájában!

A telek egy mellékutca végén helyezkedik el, az összes közmű megtalálható a

telek előtt, tv, telefon és internet bekötése is lehetséges. A beépíthetőség 30%! 

Az építkezés minden előnyét ki használhatja, az első téglától az utolsó

mozzanatig Ön határozhatja meg, hogy hogyan nézzen ki otthona, amiben

korunk minden technikai és építészeti újdonságát felhasználhatja.  Az említett

telekből 3 azonos méretű, valamint 6 másik is eladó, köztük van kisebb,

alacsonyabb áron elérhető, és ezen felül egy örök panorámás is! Amennyiben

könnyűszerkezetes ház építését tervezi, partnercégeink kulcsrakész ajánlatot

tudnak készíteni Önnek rönkház és acél szerkezetű ház kivitelezéséről. 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!  

Ich biete ein Baugrundstück in einer ruhigen Straße von Kéthely zum Verkauf an!

Das Grundstück befindet sich am Ende einer Seitenstraße, alle

Versorgungsleitungen liegen vor dem Grundstück, TV-, Telefon- und

Internetanschluss ist möglich. Die Bebaubarkeit beträgt 30%!  Sie können alle

Vorteile des Bauens nutzen, vom ersten Stein bis zum letzten Moment können

Sie entscheiden, wie Ihr Haus aussehen wird, unter Verwendung aller

technischen und architektonischen Innovationen unserer Zeit.  3 dieser

Grundstücke haben die gleiche Größe, und 6 weitere stehen zum Verkauf,

darunter ein kleineres zu einem niedrigeren Preis und eines mit

Panoramablick! Wenn Sie den Bau eines Hauses in Leichtbauweise planen,

können unsere Partnerunternehmen Ihnen ein schlüsselfertiges Angebot für den

Bau eines Blockhauses und eines Hauses in Stahlbauweise unterbreiten. 

Dieses Grundstück ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager-Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!  

I offer for sale a building plot in a quiet street of Kéthely!

The plot is located at the end of a side street, all utilities are in front of the plot,

TV, telephone and internet connection is possible. The building capacity is

30%!  You can take advantage of all the benefits of the construction, from the

first brick to the last moment you can decide how your home will look like, using

all the technical and architectural innovations of our time.  3 of these plots are of

the same size, and 6 others are for sale, including a smaller one at a lower price,

and one with a panoramic view! If you are planning to build a light-frame house,

our partner companies can provide you with a turnkey offer for the construction

of a log house and a steel-frame house. 

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!  


